
 Precs i Preguntes AeC _ Gener 2025 

 Prec 

 1_ Mesos enrere, en un ple vàrem defensar la permanència de la zona esportiva de la plaça 
 Mare Paula expressant els sentiments d’uns veïns que no hi havia res que els omplis més 
 que veure i sentir els seus néts com jugaven a bàsquet en aquesta zona. 
 Recordo que van mostrar sorpresa i escepticisme perquè segons vostès, tots els veïns els 
 havien dit que volien que aquesta pista sortís de Mare Paula. 
 Avui veient que hi ha molts més veïns que pensen com els que els hi vaig expressar en 
 aquell ple, pensant que els nens i nenes tenen el dret i necessitat de jugar, preguem que 
 mantinguin aquesta zona de joc on és. 

 Preguntes 

 1_ L’any passat, la intenció del govern era la compra del casal St. Vicens i realitzar uns 
 moviments d’entitats cap aquest edifici per així poder donar resposta a les necessitats que 
 tenen. Aquesta opció no va ser possible i per això preguntem que pensen fer amb aquestes 
 entitats? Com tenen pensat gestionar-ho i ajudar a les entitats aquest 2025? 

 2_ La Generalitat ha presentat el projecte de plaques solars en l’espai de l’antiga autopista 
 en la zona del peatge. Podrien explicar-nos quin tipus de conveni, negociació, acords han 
 establert? 

 3_ Ja ho hem demanat en diferents espais però ho tornem a fer, poden sol·licitar i 
 posteriorment facilitar-nos els motius concrets amb la repercussió del perquè el departament 
 de salut no considera viable l’ampliació del cap en la ubicació actual? 

 4_ Després de la nit de Naps i Cols 2025 l’ajuntament ha obert un canal on els veïns que 
 han patit algun tipus de pintada en la seva propietat , puguin comunicar-ho per obrir una 
 incidència i netejar la pintura. 
 Aquest canal amb aquesta resolució és exclusiu per la nit de Naps i Cols o qualsevol de 
 nosaltres que patim alguna pintada durant l’any també el podrem fer servir? 

 5_ Ens agradaria saber si ja podem donar per finalitzades el 100% les obres de la coberta 
 del pavelló i com està el procés de reclamació a l'empresa que les va realitzar. 

 6_ L’any passat comentaven que estaven treballant en fer una nova aplicació d’Arenys per 
 els mòbils. Ens poden dir en quina situació està i quina previsió tenen per què podem iniciar 
 a utilitzar-la? 

 7_ Poden confirmar que les obres dels pisos de lloguer assequible han començat 
 correctament i que tot va dins els terminis que toca? 


